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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:1279 Ombildning till ägarlägenheter

I april 2016 beslutade riksdagen om ett tillkännagivande till regeringen om att 
hyreslägenheter i flerbostadshus ska kunna ombildas till ägarlägenheter. En 
sådan reform skulle bidra till att öka mångfalden av olika boendeformer och 
också till minskad segregation i boendet.

Tillkännagivandet i betänkandet 2015/16:CU14 innebar att regeringen skulle 
återkomma till riksdagen med förslag som gör det möjligt att omvandla 
hyreslägenheter i flerbostadshus till ägarlägenheter men omfattade också 
ytterligare frågor, bland annat att regeringen bör utreda ett hyrköpsystem för 
bostäder.

Det har nu gått över ett år sedan riksdagens tillkännagivande.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vilka åtgärder har statsrådet och regeringen vidtagit med anledning av 
tillkännagivandet?

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-26
Besvaras senast
2017-05-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


